

**ПЕОНТЬЕВА ТАТЬЯНА ГЕННАДЬЕВНА**  
**LEONTYEVA TATYANA**

*Старший преподаватель*  
*Senior Lecturer*

**БИОГРАФИЯ**

Леонтьева Татьяна Геннадьевна выпускница Белорусского государственного педагогического университета имени М.Танка 2003 г., специальность «Общая и детская психология», квалификация «Методист, педагог-психолог в учреждениях образования», академическая степень бакалавра педагогических наук,

В 2009 г. закончила аспирантуру БГПУ им.М.Танка по специальности 19.00.07 «Педагогическая психология».

В 2015 г. окончила РИИТ при БНТУ, специальность «Инновационный менеджмент», квалификация «Менеджер-экономист».

С 2009 по 2011г. работала на кафедре «Общая и детская психология» БГПУ им.М.Танка в должности преподавателя.

С 2011 по 2019(сентябрь) работала на должности заведующей подготовительным отделением БНТУ.

С октября 2019 переведена на должность старшего преподавателя кафедры «Психология» БНТУ.

**НАУЧНАЯ И ПЕДАГОГИЧЕСКАЯ  
ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ**

**- область научных интересов:**

Особенности профессионального самоопределения молодежи.

**- участие в научно-исследовательских темах и проектах:**

Задание 5.11. «Профессиональная социализация студентов технических вузов (методологические аспекты)» ГКПНИ «Экономика и общество»  
ГБ 11-278 «Психолого-педагогические и

**BIOGRAPHY**

Leontyeva Tatyana Gennadievna graduate of the Belarusian State Pedagogical University named after M. Tank 2003, specialty "General and child psychology", qualification "Methodist, pedagogical psychologist in educational institutions", academic bachelor's degree in pedagogical sciences

In 2009, she completed postgraduate studies at the Belarusian State Pedagogical University named after M. Tank in the specialty 19.00.07 "Pedagogical Psychology".

In 2015, she graduated from RIIT at the BNTU, specializing in Innovative Management, qualification as Manager-Economist.

From 2009 to 2011 worked at the Department of General and Child Psychology, Belarusian State Pedagogical University named after M. Tank as a teacher.

From 2011 to 2019 (September), she worked as the head of the preparatory department of the BNTU.

Since October 2019, she was transferred to the post of senior lecturer at the Department of Psychology at BNTU.

**SCIENTIFIC AND PEDAGOGICAL  
ACTIVITIES**

**- field of scientific interests:**

Gender features of professional self-determination of youth.

**- participation in research topics and projects:**

Activity 5.11. "Professional socialization of students of technical universities (methodological aspects)" GKPNI "Economics and Society"  
GB 11-278 "Psychological-pedagogical

<p>социальные аспекты развития высшего технического образования»          ГБ 16-223 «Психолого-педагогические аспекты гуманитаризации образовательного процесса в техническом вузе (на примере блока социально-гуманитарной подготовки интегрированного модуля «Философия» учебной дисциплины «Основы психологии и педагогики» и специализированного модуля учебной дисциплины «Психология труда»))»</p> <p><i>- преподаваемые дисциплины:</i>          «Основы психологии и педагогики»,          «Психология труда»</p> <p><b>ПУБЛИКАЦИИ</b>          Имеет более 15 научных публикаций</p>	<p>and social aspects of the development of higher technical education"          GB 16-223 "Psychological and pedagogical aspects of the humanitarization of the educational process in a technical university (on the example of the block of social and humanitarian preparation of the integrated module" Philosophy "of the educational discipline" Fundamentals of Psychology and Pedagogy "and a specialized module of the educational discipline" Labor Psychology ") "</p> <p><i>- the disciplines taught:</i>          "Fundamentals of Psychology and Pedagogy", "Psychology of Labor".</p> <p><b>PUBLICATIONS</b>          Has over 15 scientific publications..</p>
---	---